



Studentrådet HF

REFERAT

Studentrådet HF sitt møte onsdag 11.05.16, kl 16.15 i D9

Møteleder: Ida Amalie Krüger
Referent: Tore S. Langeland

Studentrådet HF's medlemmer:

FTV 1	Tore Sletten Langeland
FTV 2	Ida Amalie Krüger
Musikk	Karina Valnumsen Hansen
Språk og litteratur (ISL)	Turi Marte Brandt Ånerud
Språk og litteratur (ISL)	Sandra Haltbakk
Historiske studier DRV	Leif Bjarne Hammer
Historiske studier ARK	Elise Kjørsvik
Historiske studier ARK	Benjamin Morris King
Filosofi (IFR)	Kamilla Østerberg
Religionsvitenskap (IFR)	Runa Eide Frøiland
IKM	Marte Nøst Odland
IKM	Nora Iman Hagesæther
KULT	Jeanette Hope
Europastudier	Pernille Nyvoll
PLU HTV	Tale K. Stensdal Reiersen

Meldt fravær:

Europastudier	Ingvild Marie Henriksen
Historiske studier DRV	Erlend Børseth
Musikk	Patrik Alm

Ikke møtt:

Språk og litteratur (ISL)	Håkon Størmer
---------------------------	---------------

Observatører:

Studenttinget	Morten Djupdal
---------------	----------------

Studentrådet HF's saker

Konstituering av møtet

Innkallingen ble godkjent.
Møteleder og referent valgt.

Ref-sak 13/16 Godkjenning av referat fra Studentrådet HF's møte 04.05.16
Godkjent.

Ref-sak 14/16 Saker fra Studentrådsrepresentantene. Orientering fra FTVene.

ISL Ansettelsesprosess, Sandra i pedagogisk komitee
Allmøtet, masterstudentene etterlyste at oppstartsgreier også skulle handle om dem, det har blitt søkt om penger for å få dette til.

- 2 nye midlertidige ansettelser snart
Ny struktur med ledelse møte/seksjonsmøter, her er ikke studentene med enda. Det må vi gjøre noe med.
Referansegruppearbeidet – møte med prodekan snart, så skal alt være klart til høsten snart.
- IFR Laget facebookside for ITV/PTV
Instituttseminar, snakket om bla skolebesøk, reklamevideo, brosjyre
Snart programrådsmøte
Har hørt mye om digitalisering på religionvitenskapssiden
Basic ting kunne legges ut på nett
- EURO Skrevet erfaringskriv
- Musikk Ingen saker
- KULT Forbereder seg til programrådsmøte, tar noen saker på vegne av studenten
IKM Det skal være periodisk evaluering av programmet, jobber med PTV
ARK Ingen saker
- PLU Hatt allmøte, nesten 50 oppmøtte
Ledermøte, styremøte i PLU
Kommer mange ansettelsesprosesser - Sliter med å få dekket dette
- IHS Purret instituttet om å få lagt ut informasjon om tillitsvalgte på nettsidene
- Studenttinget Mye skjer, diskuterer campusprosjektet, de ulike konsentrasjonene av bygningsmasse
Høring om administrativ organisering, startup
Samkjøring av emnestørrelse, studieområdet avhengig 7.5 eller 5 delelig
Fellesemner, exphil ser ut som skal bestå for alle
Studenttingsmøte, to nye på heltid
- FTV Instituttleder møte
Møte med Dekan
Planlagt
- Hva skjer på kontoret?*
Bli flinkere når man sender email om å ta vakter, at den personen som i utgangspunktet legger ut, må sende ut at den er tatt og av hvem. Til alle
Kaffekannene fra SIT Hangaren, slenger de til kantina i morgen (Tore)
Hold øye med tavla, mtp hva som skal henge der.
Husk å ha åpent vinduet på dagtid, det er varmt.
Lukk kjøleskapet, det kan ikke slenges igjen! OPPDATERING det kommer et nytt kjøleskap
- HF-sak 19/16 Evaluering av semesteret**
Evalueringsskjemaene leveres inn til FTVene
- HF-sak 20/16 Høring om utfyllende regler til den nye studieforskriften ***
Høringa ble diskutert.
Notatet som ble sendt til fakultetet sammen med svarene fra fakultetet følger vedlagt referatet.
- HF-sak 21/16 Eventuelt**
Ingen saker
- Evaluering av møtet**

Ida Amalie Krüger
møteleder (sign.)

Tore S. Langeland
referent (sign.)